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De fractie heeft de volgende vragen:

De afgelopen periode is in de raad diverse keren gesproken over GFT afual.

De Burgerbelangen Roosendaal heeft hierover de volgende vragen:

1. Vorig jaar is er voorstel geweest over het verstrekken van GFT afualbakjes voor onze burgers.
Kunt u aangeven wat de stand van zaken is? Zijn de afualbakjes al verstrekt en zo nee, kunt u

aangeven wanneer dat gaat gebeuren?

2. Hoe staat het met de voortgang en het realiseren van ondergrondse GFT containers. Komen
deze in alle wijken en wooncentra in de toekomst?

Namens de fractie van Burgerbelangen Roosendaal,

Selda Bozkurt en René van der Heijden

R daal

Datum 202211

Ondenarerp GFT atual
Portefeuillehouder Colleqe B&W

t3lm rirÌtaTJEt¡] ffi
rqrFn:lmmtai



1

Wij beantwoorden de vraag als volgt:

Vorig jaar is er voorstel geweest over het verstrekken van GFT afualbakjes voor onze burgers.
Kunt u aangeven wat de stand van zaken is? Zijn de afualbakjes al verstrekt en zo nee, kunt u
aangeven wanneer dat gaat gebeuren?

De GFTE bakjes kunnen vanaf september 2022 worden aangeschaft bij De Kringloper. Vanaf
dat moment wordt dit ook uitgebreid gecommuníceerd richting onze inwoners.

Hoe staat het met de voortgang en het realiseren van ondergrondse GFT containers. Komen
deze in alle wijken en wooncentra in de toekomst?

De evaluatie van de proef met ondergronds GFTE inzamelen is door Saver afgerond. Dit blUkt

een goede oplossing te zijn voor de grote complexen. Er is een projectgroep opgestart voor de
voorbereiding en plaatsing van de containers. Telkens wordt er met de betreffende bewoners
gecommuniceerd. De evaluatie van de proef met de kleine cocons wordt op dit moment
afgerond door Saver. Zodra hier een advies uit komt gaan we hier mee aan de slag en wordt de
Raad geinformeerd over het totaalplan.

Wijvertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geïnformeerd

Hoogachtend,

Burgemeester en wethouders van

De secretaris, De
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